
GRIMSTAD KOMMUNE 
 
FJÆRE BARNESKOLE 
 

 

REFERAT FRA FAU MØTE 

Tid: Mandag 24.10.22   Kl. 18:30 

Sted: Personalrommet, Fjære barneskole (gamle Fjære ungdomsskole) 

 Klasse  Navn  Tilstede 

1A  Tove Linn Tjersland  JA 

1B  Anne Margrethe B Thorsen  JA 

2A  Knut Lia  JA 

2B  Per‐Christian Rosmo  JA 

3A  Eivind Tunsberg  JA 

3B  Stine Dale  JA 

4A  Vibeke Svantesen  JA 

4B  Maren Helene Pedersen  JA 

5A  Jenni Dahlbäck  JA 

5B  Ida Åkervik  JA 

6A  Martin Birkedal  JA 

6B  Berglind Smaradottir  JA 

7A  Morten Hoveland   JA 

7B  Evlin Helledal  JA 

 
Referent: Tove Linn Tjersland 

Saksliste: 

Sak 9/22‐23: Kort oppsummering fra FAU stormøte  

Grimstad kommunale foreldreutvalg (KFU) inviterte til stormøte den 17.10.22 for FAUene i 
Grimstads barne‐ og ungdomskoler. Deltakere fra Fjære barneskole FAU informerte om hva 
som ble presentert i stormøte.  Det ble gitt eksempler på hvordan andre FAU jobber med 
blant annet årshjul og hvor ofte det holdes møter og hvordan. I stormøte ble det også holdt 
en presentasjon av OU (Oppvekst og utdanning) om hvordan de jobber.  
Administrasjonen i Grimstad kommune skulle komme og informere om Grimstadskolen, men 
avlyste kort tid før møtet. Det ble derfor ingen presentasjon, men kun svar på noen korte 
spørsmål fra leder i KFU.  
Deltagere syntes for øvrig det var nyttig å få mer innsikt i FAU sine arbeidsoppgaver.  
 
Sak 10/22‐23: Høstfest 22.11.22 

Det arrangeres høstfest/åpen skole med kortfilmfremvisning på skolen fra 17‐19.  
Uken før høstfesten er det filmfestival på skolen hvor hver klasse lager sin egen animerte 



kortfilm. Denne filmen vises frem på høstfesten og går kontinuerlig i hvert klasserom. I 
tillegg vil det være utstilling av kunst‐ og håndverksprodukter som elevene selv har laget.  
FAU arrangerer kafé i samarbeid med foreldre på hvert trinn, tilsvarende sommerfesten. I 
festkomiteen sitter det 4 medlemmer fra FAU. Komiteen har sendt ut infoskriv til alle FAU 
representanter og foreldrekontakter i 1.‐7.trinn med fordeling av ulike oppgaver. I kiosken vil 
det bli servert pølser, langpannekaker, boller, kaffe, saft og brus. Det vil også bli salg av 
fruktbeger. Hvis dette blir godt tatt imot vil FAU vurdere å selge dette på vårens 
arrangementer. Det er viktig å organisere kiosken på en slik måte at man unngår for lange 
køer. Det er ikke ønskelig å selge lodd på denne festen.  
 
Sak 11/22‐23: Skolemiljø  

 Litt info fra SMU møtet 
‐ Rektor informerte fra møte. Tilbakemelding fra elever er at innemiljøet på den 

tidligere ungdomskolen er bra. De er også fornøyd med uteområdene.  
6. og 7. trinn ønsker sine egne områder og er mest aktive på kunstgress‐ og 
basketbanen. Øvre plan er forbeholdt 1.‐4. trinn. Det er viktig at disse elevene føler 
seg trygge i forhold til de større elevene. 
   

 Elevundersøkelsen 
‐ Det ble informert om elevundersøkelsen. Formålet med undersøkelsen er å gi 

elevene mulighet til å si hva de mener om læring og trivsel på skolen. Resultantene 
analyseres for å kartlegge utviklingen av elevenes skole‐ og læringsmiljø.  

‐ Undersøkelsen er obligatorisk for skolen å gjennomføre for 7. trinn hver høst. Fjære 
barneskole vil gjennomføre undersøkelsen på 5.‐7. trinn.  

‐ Utdanningsdirektoratet er ansvarlig for behandling av personopplysninger, 
undersøkelsen er anonym.  
 

 Spekter 
‐ Spekter er en ikke‐anonym undersøkelse om mobbing og andre forhold i 

læringsmiljøet i en skoleklasse. Det er et verktøy for lærere som brukes til å avdekke 
mobbing og kartlegge læringsmiljøet i en klasse.  

‐ Skal gjennomføres i hele kommunen. Tidsperspektivet er ikke satt enda.  

 

Sak 12/22‐23: Økonomi 

 Røde tall i år. Omtrent det samme som i fjor. Vanskelig å gjøre ytterligere kutt, selv 
om enkelte poster ikke er lovpålagte.  
 

 For å komme i balanse i 2023 
‐ Kutte 1 årsverk pedagog. 
‐ Ingen midler til vikar. 
‐ Samt forberede ytterligere kutt 

 

 Konsekvenser  
‐ Ikke fylle minstenorm for lærertetthet 



‐ Spesialpedagog undervisning 
‐ Akutte saker  

 

Sak 13/22‐23: Eventuelt 

 Søknad fra skolen om å dekke 4. døgnet på leirskolen.  
Denne godkjennes. Tilsvarer ca 600 kr pr elev i støtte fra FAU. 
 

 Ny skole 
‐ Prosjektledelsen er i sluttfasen før utlysning 
‐ Ny skole skal stå klar høsten 2024 
‐ Prosjektleder er nå tilbake i 100% stilling.  

 

 Stine Sofies Stiftelse 
‐ Vanskelig å få til besøk på skolen når de har begynt å ta betaling. Det blir en ekstra 

kostnad for skolen som den egentlig ikke har råd til. Dette er et viktig budskap å få ut 
til elevene og helst så tidlig som mulig.  

‐ Enighet i FAU om å dekke 5000,‐ i året slik at Stine Sofie Stiftelsen kan besøke 1. 
trinnet. Trine og skole ordner det praktiske. 
 

 Omvendt julekalender – House of the Heroes 
‐ FAU støtter skolens forslag med å fortsette omvendt julekalender til House of the 

Heroes.  
‐ Rektor sjekker ut om det er mulighet for å samle inn midler via Vipps.  

 

 Juleavslutningen blir onsdag 14. desember.  
 

 Søknad om midler til scene på juleavslutningen. 
‐ Leie av scene koster ca. kr. 30 000,‐  
‐ FAU dekker halvparten av kostnaden.  

 

 Avvergingsplikten; alle har blitt informert om denne.  
I den forbindelse oppfordres det til å lytte til NRKs Ekko – Samfunnspodden 
https://podcastaddict.com/episode/146704164  (16 minutter). Se også 
https://plikt.no/ 
 

 Trafikksikkerhetstiltak. 
‐ Det ble informert om trafikksikkerhetstiltakene som er utført på Fv407 og 

gjenstående arbeid. Nedsatt fartsgrense, en ekstra fartsdump og bedre belysning er 
blant annet arbeidene som er utført.  
 

 Spørsmål fra forelder angående aktivt arbeid for å få ungdomsskole tilbake til Fjære. 
FAU melder om at de ikke kjenner til pågående arbeid. Det er mulig å ta kontakt med 
FAU på Fevik for å høre om elevenes trivsel etter sammenslåingen. 


